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Sezon rozpoczęty. Niemal wszyscy piłkarze powołani na zgrupowanie w

Pinzolo stawili się dziś w Villa Stuart na testach medycznych. Przy tej

okazji wywiadu dla Roma Radio udzielił Kevin Strootman. 

 

Jak poszło?

- Zrobiliśmy wszystkie testy, mam nadzieję, że wszystko jest ok. Rozpoczęcie

sezonu od testów medycznych jest normalne, jutro wracamy wreszcie na boisko.

 

Jak się czujesz?

- Dobrze, to bardzo ważne: rozpocząć z grupą i przejść przygotowania z zespołem,

czego nie zrobiłem w ostatnich dwóch latach. W poprzednim sezonie zagrałem w

czterech meczach, ale teraz chcę powrócić na sto procent, czuję się dobrze, z

kolanem jest wszystko w porządku, nie mogę się doczekać startu.

 

Sezon Kevina Strootmana?

- To musi być sezon Romy. Chcę pomóc drużynie i mogę to zrobić jeśli będę

przygotowany na sto procent.

Rozmawiałeś ze Spallettim?

- Pracowaliśmy bardzo dużo przez ostatnie 4-5 miesięcy i to ważne. Musimy być

gotowi w stu procentach za 5-6 tygodni na play-off Ligi Mistrzów.

 

Mecze w drużynie narodowej?

- Gra w trzech meczach na przestrzeni dziesięciu dni była dla mnie idealnym

treningiem.
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